
Drodzy uczniowie, 

Na dzisiejszej lekcji poznamy strukturę  She’s/ He’s  wearing  

 

Topic: She’s wearing a jacket. = Ona ma na sobie kurtkę. 

Przykłady zdań: 

 

He‘s wearing brown boots. On nosi brazowe buty. 

He’s wearing a brown belt. On nosi brązowy pasek. 

She’s wearing  a pink dress. Ona ma na sobie różową sukienkę. 

She’s wearing a pink hat. Ona nosi różowy kapelusz. 

 

A teraz  zróbcie ćwiczenia 5,6, 7 i 8 w zeszycie ćwiczeń str. 60 i 61. 

 


